
  
 

Kadernota 2025 – zienswijzen deelnemers en reactie BHIC 

In onderstaand overzicht zijn de ingediende zienswijzen/opmerkingen op de concept Kadernota 2025 weergegeven per deelnemer, met in de laatste kolom de reactie van  

het BHIC op de gemaakte opmerkingen. Samenvattend kan gesteld worden dat er geen negatieve zienswijzen zijn afgegeven. 

 

Deelnemer Zienswijze Gemaakte opmerkingen Reactie BHIC 

Gemeente Bernheze 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Zie opmerkingen - Verzoek om met een kritische blik te kijken naar de 
begroting 2025 en verder i.v.m. verwachting zwaar 
financieel weer voor gemeenten. 
o Verzoek om waar mogelijk kosten te besparen 

(door innovaties) en terughoudend te zijn met 
nieuwe beleidsvoornemens. 

o Verzoek om in geval van nieuw beleid dekking te 
zoeken binnen de eigen begroting (afspraken over 
loon-/prijsindexatie worden gerespecteerd). 
 

- De overweging wordt meegegeven om te bezien of 
een positief jaarrekeningsaldo, waar mogelijk, kan 
worden terugbetaald aan de deelnemers van de GR. 
 
 

 
 
 
- Ondersteuning voor verzoek aan het Rijk voor 

(gedeeltelijke) compensatie gestegen energiekosten. 

- In de begroting passen wij alleen de afgesproken 
indexering toe, gebaseerd op de septembercirculaire. 
We nemen daarnaast geen extra kosten op buiten de 
eerder afgesproken beleidskaders. 
 
 
 
 
 
 

- Het BHIC kent een algemene reserve en drie 
bestemmingsreserves. De reserves hebben bepaalde 
bandbreedtes. Een overschot in de jaarexploitatie gaat, 
mits binnen de bandbreedtes, automatisch naar de 
reserves. Wanneer dit boven de bandbreedtes uitkomt, 
is het uitgangspunt dat dit terugvloeit naar de 
deelnemers. Het BHIC-bestuur besluit hierover.  
 

- Het Rijk is gevraagd naar een compensatie van de 
gestegen energiekosten, echter geen enkele toezegging 
is tot op heden gedaan. Wel hebben wij een 
prijsindexatie ontvangen vergelijkbaar met die van de 
gemeenten. Duidelijkheid wordt niet op korte termijn 
verwacht, al achten wij de kans gering dat er separate 
compensatie komt. 
Het is de inzet in de begroting alle stijgingen op te 
vangen met de berekende indexering van de bijdrage. 



  
 

Gemeente Bernheze 
(vervolg) 

Vanaf de begroting 2023 is al zoveel mogelijk 
geanticipeerd op de stijgende energiekosten. Gezien de 
huidige marktprijzen hopen we op blijvend lagere 
prijzen. Bij dit scenario blijven de extreem hoge kosten 
beperkt tot 2023/2024. Zoals opgenomen in de 
kadernota 2025 zullen, op basis van de kennis nu, de 
begroting 2025 en de meerjarenbegroting 2026-2028, 
structureel sluitend zijn. 

Gemeente Boekel Geen zienswijze - Instemming met de kadernota 2025. - N.v.t. 
 

Gemeente Boxtel 
 

Positief - Akkoord met de voorliggende kadernota; de voor 
2025 uitgezette koers wordt hiermee ondersteund.  

- N.v.t. 

Gemeente Land van Cuijk Geen zienswijze, 
zie opmerking 

- Aandacht wordt gevraagd voor de verslechterde 
financiële uitgangspositie van gemeenten. Van de 
gemeenschappelijke regelingen wordt verwacht dat 
zij ook kritisch zijn op uitgaven. Verwacht wordt dat 
dekking voor nieuw beleid binnen de begroting van 
de GR wordt gevonden. Afspraken over loon-
/prijsindexatie worden conform de huidige 
systematiek voortgezet.  

- In de begroting passen wij alleen de afgesproken 
indexering toe, gebaseerd op de septembercirculaire. 
We nemen daarnaast geen extra kosten op buiten de 
eerder afgesproken beleidskaders. 

Gemeente Maashorst Positief - De kadernota volgt het beleid van het BHIC. 
Verhogingen van de bijdragen voor e-depot en 
aanpassing inwonertallen zijn al eerder in het 
besluitvormingstraject betrokken. Instemming met 
de kadernota.  

- N.v.t. 
 

Gemeente Meierijstad Geen zienswijze -- - N.v.t. 
 

Gemeente Oss 
 
 
 
 
 
 

Zie opmerkingen - Ondersteuning voor het werkplan 2025 dat 
gebaseerd is op een geactualiseerd beleidsplan 
“(Ook) Ons Brabant”. 
 

- Instemming met aanpassing inwoneraantallen voor 
berekening bijdrage vanaf 2025. 
 

- N.v.t. 
 
 
 

- N.v.t. 
 

 



  
 

Gemeente Oss (vervolg) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

- Begrip voor de zorg over de hogere energielast.  
De verwachting is dat dit gedeeltelijk door het Rijk 
zal worden gecompenseerd. Ondersteuning van 
verzoek hiertoe vanuit het BHIC aan het Rijk.   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

- Gezien het ravijnjaar is er naar verwachting weinig 
structurele ruimte in de gemeentebegroting. 
Daarom het verzoek aan de GR om terughoudend te 
zijn met extra kostenstijgingen (buiten reguliere 
inflatie) en ontwikkelingen zoveel mogelijk op te 
vangen binnen de beschikbare financiële middelen.  

- Het Rijk is gevraagd naar een compensatie van de 
gestegen energiekosten, echter geen enkele toezegging 
is tot op heden gedaan. Wel hebben wij een 
prijsindexatie ontvangen vergelijkbaar met die van de 
gemeenten. Duidelijkheid wordt niet op korte termijn 
verwacht, al achten wij de kans gering dat er separate 
compensatie komt. 
Het is de inzet in de begroting alle stijgingen op te 
vangen met de berekende indexering van de bijdrage. 
Vanaf de begroting 2023 is al zoveel mogelijk 
geanticipeerd op de stijgende energiekosten. Gezien de 
huidige marktprijzen hopen we op blijvend lagere 
prijzen. Bij dit scenario blijven de extreem hoge kosten 
beperkt tot 2023/2024. Zoals opgenomen in de 
kadernota 2025 zullen, op basis van de kennis nu, de 
begroting 2025 en de meerjarenbegroting 2026-2028, 
structureel sluitend zijn. 
 

- In de begroting passen wij alleen de afgesproken 
indexering toe, gebaseerd op de septembercirculaire. 
We nemen daarnaast geen extra kosten op buiten de 
eerder afgesproken beleidskaders.  

Gemeente Sint-
Michielsgestel 

Positief - Akkoord met de voorliggende kadernota; de voor 
2025 uitgezette koers wordt hiermee ondersteund. 

- N.v.t. 
 
 

Gemeente Vught Positief - Ondersteuning uitgezette koers in kadernota 2025. - N.v.t. 
 

Waterschap Aa en Maas Geen zienswijze -- 
 

- N.v.t. 
 

Waterschap De Dommel 
 

Geen zienswijze 
ontvangen 

-- - N.v.t. 

 


